
Protokół Nr XVIII/09 
z obrad XVIII sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 26 lutego 2009 roku 

 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na stan 15 radnych stwierdził na podstawie listy,  obecność 12 radnych. Nieobecni: Stanisław 
Cieśluk, Marek Jankowski, Franciszek Gawina.  
 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Adam Derewońko  
3. Piotr Dołubizno 
4. Stanisław Gomoliński 
5. Tadeusz Krasowski 
6. Andrzej Kunicki 
7. Grażyna Płonowska 
8. Leszek Franciszek Radulski 
9. Jan Szmurło 
10. Antoni Szpakowski 
11. Ryszard Wietoszko 
12. Feliks Aleksander Wróblewski 

 
Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 
 

1. Franciszek Skowroński Wiceprezes Zarządu Banku Spółdzielczego w Brańsku 
2. Kazimierz Krzemień        Radny Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 
3. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy Brańsk 
4. Wojciech Jakubowski  Sekretarz Gminy 
5. Zdzisława Iwańczuk             Skarbnik Gminy 
6. Anfrzej Uszakiewicz              Radca Prawny 
7. Józef Michałowski             Dyrektor GZK 
8. Agnieszka Szmurło                p.o. Kierownik Referatu Ogólno – organizacyjnego; 
9. Jolanta Januszewska              Kierownik GOPS 
10. Piotr Paprocki                        Kierownik BGRŚ 

 
oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady XVIII sesji rozpoczęto modlitwą  ”Ojcze nasz....”. 

 
Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 900  dokonał 
otwarcia obrad XVIII sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego 
Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy oraz na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. Powitał 
przybyłych na posiedzenie radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. Przewodniczący Rady 
poinformował, że radni otrzymali w ustawowym terminie w formie pisemnej materiały na 
sesję z porządkiem obrad i projektami uchwał. Zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych 
wniosków i propozycji zmian lub poprawek do porządku. Wobec braku wniosków 
Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie  quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji rady gminy. 



4. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

a) zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brańsku; 
b)  zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny 

Dernowskiej w Kalnicy; 
c) wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczych straży pożarnych; 
d) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy, wysokość i szczegółowe warunki wypłacania 
nauczycielom wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw a także przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród; 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej  w Bielsku Podlaskim; 

f) współfinansowania zadania pn.’’ Współdziałanie samorządu województwa 
podlaskiego z jednostkami samorządu terytorialnego województwa podlaskiego w 
pozyskaniu częstotliwości w paśmie 3,6 – 3,8 GHz’’.  

g) upoważnienia Wójta Gminy Brańsk do zaciągnięcia zobowiązania, zabezpieczenia 
prawidłowej realizacji umowy; 

h) ustalenie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 
usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych; 

i) ustalenia cen za składowanie odpadów komunalnych na gminnym składowisku 
odpadów w Domanowie; 

j)  wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego zadania ze Starostą 
powiatu bielskiego - ,,Przebudowa układu komunikacyjnego droga Nr 1704B od 
granicy powiatu – Sielc – do drogi Nr 1697B i droga Nr 1697B Mień – Rudka – 
Boćki’’, 

k) wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego zadania ze Starostą 
Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1599B Brańsk -  Załuskie 
kościelne – Załuskie Koronne (ul. w miejscowości Załuskie Koronne)’’; 

l) wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego zadania ze Starostą 
Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1699B Szmurły – 
Brzeźnica’’.  

m) zmian w budżecie gminy na 2009 rok.  
 
6. Interpelacje i wnioski radnych. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.3 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż protokół z obrad XVII sesji  Rady 
Gminy był dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu 
dzisiejszym. Zwrócił się z pytaniem do radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  
braku uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami 12 – za, 
przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z obrad XVII sesji Rady Gminy 
Brańsk bez odczytywania. 
  
Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami. Radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do 
protokołu/. 



 
Ad.5a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Brańsku.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Wójtowi Gminy, który powiedział, że wszelkie 
sprawy dotyczące pomocy materialnej powinny być w jednym miejscu – w Gminnym 
Ośrodku Pomocy Społecznej. Opieka społeczna lepiej zna sytuację materialną wielu rodzin, w 
związku powyższym pomoc szybciej dotrze do potrzebujących.  
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. Rada Gminy głosami 12-za,  przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0,  podjęła 
Uchwałę Nr XVIII/141/09 w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Brańsku  / uchwała w załączeniu do protokołu/.  
  
 
Ad.5b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka 
Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, że są 
podania w sprawie wynajmu GOUK . Wynajmować możemy, ale za odpłatnością. Do UG i  
GOUK można zakupić automaty z napojami. Obsługą tych urządzeń zająłby się Gminny 
Ośrodek Upowszechniania Kultury. Proponuję w § 1 ust 1 pkt 2 zapisać: ,,GOUK może 
prowadzić działalność gospodarczą według zasad określonych innymi przepisami, może także 
prowadzić działalność inną niż kulturalna w zakresie wynikającym z potrzeb Gminnego 
Ośrodka Upowszechniania Kultury. Środki uzyskane z tej działalności mogą być 
wykorzystane wyłącznie na cele statutowe. ‘’ 
Mecenas zaproponował, żeby dodać ,,i mieszkańców gminy’’. 
Po zmianach § 1ust 1 pkt 2 brzmi :  ,,GOUK może prowadzić działalność gospodarczą 
według zasad określonych innymi przepisami, może także prowadzić działalność inną niż 
kulturalna w zakresie wynikającym z potrzeb Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury i 
mieszkańców gminy. Środki uzyskane z tej działalności mogą być wykorzystane wyłącznie 
na cele statutowe. ‘’ 
Wobec braku propozycji innych zmian Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad wprowadzeniem poprawki do projektu uchwały. Rada Gminy głosami 12-za, 
przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 poprawkę przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad całą uchwałą łącznie z przyjętą poprawką. Rada Gminy 
głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr XVIII/142/09 w 
sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny 
Dernowskiej w Kalnicy. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
 
 
Ad.5c) Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom 
ochotniczych straży pożarnych. 
 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, iż do tej 
pory odpłatność wynosiła 6 zł za każda godzinę udziału w działaniu ratowniczym oraz 3 zł za 
każdą godzinę udziału w ćwiczeniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż 
Pożarną lub Gminę. Temat podwyżki bardzo często poruszany przez komendanta. Z 
informacji które pozyskaliśmy wynika, że wiele gmin nie płaciło tych ekwiwalentów, 
wynikało to z różnej interpretacji przepisów prawnych. Wójt powiedział, że ekwiwalent 
trzeba podnieść, ponieważ dzięki pozyskanym środkom strażacy mają finanse na swoje 
wydatki. Proponuje przyjąć uchwałę w brzmieniu przedstawionym w materiałach i zmienić 
zapis w § 3 – uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 
2009 r.  



Wobec braku propozycji innych zmian Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad wprowadzeniem poprawki do projektu uchwały. Rada Gminy głosami 12-za, 
przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 poprawkę przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad całą uchwałą łącznie z przyjętą poprawką. 
Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/143/09 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego członkom ochotniczych 
straży pożarnych./uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
 
Ad.5d) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wysokość i szczegółowe warunki 
wypłacania nauczycielom wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i regulaminu 
przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród.  
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy. Poinformował, że ustawodawca zobowiązał 
organy prowadzące szkoły do podjęcia takiego regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
Regulamin został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli z terenu 
gminy Brańsk: ZNP w Brańsku i NSZZ Solidarność Pracowników Oświaty i Wychowania w 
Białymstoku. Podczas negocjacji z projektu regulaminu przedstawionego związkom  usunięto 
zapisy: ,,dodatek motywacyjny wypłaca się z góry, w terminie wyplaty wynagrodzenia’’, 
,,dodatek funkcyjny wypłaca się z góry, w terminie wypłaty wynagrodzenia zasadniczego’’, 
,,wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe oraz za godziny doraźnych zastępstw wypłaca 
się z dołu’’, ,,nauczycielski dodatek mieszkaniowy wypłaca się z dołu’’. Zasady wypłaty tych 
dodatków są zawarte w Karcie Nauczyciela, nie ma potrzeby zapisywania tego w 
regulaminie. W stosunku do regulaminu obowiązującego w poprzednim roku usunięto zapisy 
dotyczące opiniowania przyznawania nagród Wójta Gminy przez komisję nagród. Zmieniono 
wysokość dodatku motywacyjnego dla nauczyciela, było 5% a zmieniono na 7 %.  
Proponowana jest również zmiana wysokości puli na dodatek motywacyjny, było 4,5 %, 
propozycja zmiany na 5 %. Uchwały nie było w materiałach, ponieważ nie była uzgodniona 
ze związkami zawodowymi. Sekretarz Przedstawił projekt uchwały.  
Wójt Gminy powiedział, że w innych gminach szkól jest bardzo mało – jedna lub dwie w 
całej gminie, a u nas jest ich duzo. Nie mówię o ich likwidacji, ale o znalezieniu innych 
rozwiązań, które usprawniłyby funkcjonowanie szkół. Musimy prowadzić inną politykę 
oświatową – ograniczyć zatrudnianie, a przydzielać godziny ponadwymiarowe dla 
nauczycieli, żeby zachowane zostały średnie wynagrodzenia nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego nauczycieli.  
Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/144/09 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wysokość i szczegółowe warunki 
wypłacania nauczycielom wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, a także przyznawania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i 
regulaminu przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród. /uchwała stanowi 
załącznik do niniejszego protokółu/. 
 
Ad.5e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy,  który powiedział, że w poprzednim roku Zakład 
Opieki Zdrowotnej zwrócił się do gminy z wnioskiem o dofinansowanie oddziału 
dziecięcego. Odpowiedzieliśmy, że wsparcia udzielimy  przy  nowym budżecie.   Oczekują 



10 000 zł. Uważam, że jeżeli szpital nie będzie się prywatyzował to wsparcia możemy 
udzielić.  Jeżeli podejmiemy uchwałę to z myślą, że jeśli się sprywatyzuje to środków 
finansowych nie będziemy przekazywać.  
Głos zabrał radny Rady Powiatu – Kazimierz Krzemień, który poinformował, że na dzień 
dzisiejszy o prywatyzacji nic się nie mówi. Dyrekcja podjęła decyzję o utworzeniu oddziału 
anestezjologii i intensywnej terapii. Szpital chce zaciągnąć kredyt na uruchomienie tych 
oddziałów. Okres spłaty planowany jest na 11 lat. Zapadła decyzja o poręczeniu tego kredytu 
przez radę powiatu. Jest to decyzja trudna, ponieważ jest obawa, że powiat będzie sam 
walczył z tym kredytem.   
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono. 
Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/145/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim. /uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokółu/. 
 
Ad 5 f) Podjęcie uchwały w sprawie współfinansowania zadania pn.,,Współdziałanie 
samorządu województwa podlaskiego z jednostkami samorządu terytorialnego województwa 
podlaskiego w pozyskaniu częstotliwości w paśmie 3,6 – 3,8 GHz’’. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy, który poinformował, że od jakiegoś czasu Urząd 
Wojewódzki i Urząd Marszałkowski pracują nad stworzeniem możliwości korzystania z 
internetu. Trzeba spróbować stworzyć takie warunki mieszkańcom gminy.  
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono. 
Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/146/09 w sprawie współfinansowania zadania pn.,,Współdziałanie samorządu 
województwa podlaskiego z jednostkami samorządu terytorialnego województwa 
podlaskiego w pozyskaniu częstotliwości w paśmie 3,6 – 3,8 GHz’’. 
/uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
 
Ad 5 g) Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Brańsk do zaciągania 
zobowiązania, zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy. 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Paprocki – kierownik referatu BGRŚ. Poinformował, 
że złożyliśmy wniosek do ZPORR w sprawie dofinansowania realizacji dróg gminnych, 
wniosek został rozpatrzony pozytywnie. Zostanie podpisana umowa.  
Głos zabrał wójt, który powiedział, że składaliśmy wnioski o dofinansowanie, nie zostały 
rozpatrzone pozytywnie, a drogi zostały zrobione. Z racji tej, że byliśmy na liście rezerwowej 
UW poinformował, że te wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. Drogi są wybudowane, 
zapłacone a dopiero teraz otrzymaliśmy środki finansowe.   
Do projektu uchwały uwag nie wniesiono. 
Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/147/09 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Brańsk do zaciągania 
zobowiązania, zabezpieczenia prawidłowej realizacji umowy. /uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokółu/. 
 
Ad 5 h) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych. 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Wójta , który poinformował, że Rada Gminy ma 
obowiązek ustalić górną granicę tych stawek. Wszystkie ,,nielegalne’’ wysypiska muszą być 
zlikwidowane do końca 2009 r. Każdy z nas powinien mądrze prowadzić gospodarkę 
odpadami.  



Kazimierz Krzemień: czy to są stawki maksymalne? Mam pytanie do pkt 3 – za odbiór 25 
zł/m3 ? przeciętnie szambo ma 5 m3. Jest to drogi interes. 
Wójt:  Jeżeli Pan uważa, że stawka jest wysoka to musi Pan znaleźć sobie jak najlepsze 
rozwiązanie i najkorzystniejsze. Opłata musi być, pomimo, iż usługa jest na tym terenie mało 
wykonywana. To są górne stawki, można negocjować mniejsze. Gmina odbierze bezpłatnie 
folie, plastiki, drzewo, papier, złom, pod warunkiem, że gospodarz je dowiezie.  
Przewodniczący rady – czy są jeszcze jakieś pytania? 
Sylwester Bobel – Każdy ma ,,astwę’’, ja również, płacę za pojemnik.  
Rada Gminy głosami 11-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 1 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/148/09 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
 
Ad 5 i) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za składowanie odpadów komunalnych 
na gminnym składowisku odpadów w Domanowie.   
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy. Poinformował, że w trybie pilnym musimy podjąć 
taką uchwałę. Otrzymali państwo w materiałach cennik za przyjęcie odpadów na gminne 
składowisko odpadów w Domanowie na 2009 rok. Proponuję zmienić te ceny na jedną, 
ponieważ z tego cennika nie jesteśmy w stanie się wywiązać. Otrzymaliście Państwo 
kalkulację kosztów transportu i przyjęcia odpadów stałych na Gminne Składowisko  
Odpadów /w załączeniu do protokołu/. Proszę o przyjęcie jednej stawki przyjęcia odpadów 
stałych na Gminne Składowisko w wysokości 40,00 zł m3 .  
Przedowdniczący Rady udzielił głosu Panu Józefowi Michałowskiemu Dyrektorowi Gzk, 
który powiedział, ze najbliżyszym czasie zistanie rozpoczęta zbiórka odpadów sktucznych z 
terenu gminy. GZK zamierza pośredniczyć w odbieraniu innych odpadów. Obowiązek 
odbierania opakowań po środkach technicznych I i II klasy toksyczności ma obowiązek 
przyjąć firma, która je dystrybuje lub sprzedaje.  Wobec braku propozycji innych zmian 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wprowadzeniem poprawki do 
projektu uchwały. Rada Gminy głosami 8-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 4 poprawkę 
przyjęła. Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad całą uchwałą 
łącznie z przyjętą poprawką. 
Rada Gminy głosami 8-za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 4 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/149/09 w sprawie ustalenia cen za składowanie odpadów komunalnych na 
gminnym składowisku odpadów w Domanowie. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego 
protokółu/. 
 
Ad 5 j) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wspólfinansowanie realizacji 
wspólnego zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa układu 
komunikacyjnego droga Nr 1704 B od granicy powiatu Sielc – do drogi Nr 1697B i droga 
Nr 1697B Mień – Rudka – Boćki’’.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Wójtowi Gminy, który poinformował, że środki na 
współfinansowanie realizacji w/w zadania są zaplanowane w budżecie, ale konieczne jest 
podjęcie odrębnej uchwały.  
Rada Gminy głosami 12 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/150/09 w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego 
zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa układu komunikacyjnego droga 
Nr 1704 B od granicy powiatu Sielc – do drogi Nr 1697B i droga Nr 1697B Mień – 
Rudka – Boćki’’.  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokółu/. 
 



Ad 5 k) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji 
wspólnego zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1599B Brańsk – Załuskie Kościelne – Załuskie Koronne (ul. w miejscowości Załuskie 
Koronne)’’.   
Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że nie jest wykonany odcinek drogi 
w Załuskich Koronnych, tam gdzie jest kaplica. Jest szansa, że Starosta dofinansuje 50 %. 
Środki są zaplanowane w budżecie, ale musi być podjęta odrębna uchwała.  
Rada Gminy głosami 12 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/151/09 w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego 
zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1599B 
Brańsk – Załuskie Kościelne – Załuskie Koronne (ul. w miejscowości Załuskie 
Koronne)’’. /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Ad 5 l)  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji 
wspólnego zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1699B Szmurły – Brzeźnica’’.   
Wójt przedstawiając projekt uchwały  poinformował, że na temat budowy tej drogi rozmowy 
trwają od kilu lat. Starosta zobowiązał się dofinansować tą drogę, potrzebne są również środki 
gminne. Ważne jest, żeby tą inwestycję zrealizować.  
Rada Gminy głosami 12 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr 
XVIII/152/09 w sprawie wyrażenia zgody na współfinansowanie realizacji wspólnego 
zadania ze Starostą Powiatu Bielskiego - ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1699B 
Szmurły – Brzeźnica’’.  /uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
 
 
Ad 5 m)  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że został on przesłany w 
materiałach. Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. Rada Gminy w głosowania jawnym, głosami 12-za, przeciwnych –0, 
wstrzymujących –0 podjęła Uchwałę Nr XVIII/153/09 w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2009 rok / uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
 
 
Ad.6) Interpelacje i wnioski radnych. 
Sylwester Bobel powiedział, że w Mniu jest do remontu ul. Sienkiewicza. Radny wnioskuje o 
jej budowę. 
 
Ad.7)  Udzielono odpowiedzi na interpelacje i wnioski  radnych. 
Wójt powiedział, że jeżeli gmina wchodzi w jakiś projekt to jest to wcześniej ustalone z 
zarządcą danej drogi. W mojej ocenie planowana jest do wykonania w pierwszej kolejności  
droga do Poletył i przez wieś.    
 
Ad.8)  Sprawy różne: 

� Wójt Gminy poinformował, że będziemy składać wnioski na remonty świetlic 
wiejskich. Zwrócił się do radnych, żeby wybrali, które świetlice mają być 
wyremontowane. Poprosił, żeby zdecydowali czy sami wybiorą świetlice do remontu 
czy upoważniają Wójta do podjęcia tej decyzji aby nikt później nie zgłaszał zastrzeżeń 
dlaczego wybrano te a nie inne świetlice. Rada Gminy głosami 12-za, przeciwnych -0, 
wstrzymujących -0 upoważniła wójta gminy do wytypowania świetlic, które mają być 
remontowane w pierwszej kolejności.  



�  Wójt poinformował o trwającym remoncie świetlicy w Poletyłach.  Do świetlicy w 
Pruszance Starej zostały zakupione okna. W Klichach konieczna jest wymiana okien, 
elewacja i zmiana dachu.  

� Wójt poinformował, że będzie składany wniosek na boiska w miejscowościach: 
Oleksin, Świrydy i Mień.  

� Komitet Pomocy dla Parafii w Kleszczelach zwrócił się z prośbą o pomoc w związku 
z pożarem plebanii. Zbiórka na niniejszy cel będzie, jeśli ktoś chce pomóc 
szczegółowych informacji udzieli sekretariat UG.  

� W GOUK w Kalnicy 09.03.2009 r godz. 10.00 będzie szkolenie dotyczące zasad 
przyznawania płatności obszarowych na 2009 r.  

� Wójt poinformował że w poprzednim roku zwrócił się z wnioskiem o Urzędu Miasta 
Brańsk z zapytaniem, czy nie rozbudować oczyszczalni ścieków w  Brańsku. Na dzień 
dzisiejszy mamy odpowiedź odmowną.   

� W najbliższym czasie zostanie oddany do użytku nowy budynek Urzędu Gminy. 
� Sekretarz poinformował o konkursie na Podlaską Markę Roku.  
� Skarbnik poinformowała, że od 2 marca bieżącego roku można składać wnioski o 

zwrot akcyzy. 
  
 
Ad. 9 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady 
XVIII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Któryś za nas......’’                                                                                                                                              
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Protokolant:                                    Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Agata Michałowska                                       Ryszard Wietoszko 
  
 


